

Das sollte doch jedenfalls für Top-Entscheider und Netzwerker von Interesse sein:



Interessenbekundung: Thailand 2026: Business Mission to Bangkok & EEC

**„International Workshop & Conference on Robotics, Automation and Manufacturing“,
February 17th-20th., Global Forum on Intelligent Manufacturing & Robotics -
<https://technopark.kmutnb.ac.th/ram/>**

Aus Anlass der im Februar 2026 durch Thailands King Monkot's University of Technology North Bangkok (KMUTNB) geplanten internationalen Konferenz und der Anfrage teilnehmender Wissenschaftler überlegen wir die Durchführung einer Delegationsreise nach Thailand im Februar 2026, die Gelegenheit zur Teilnahme aber zugleich auch zum Kennenlernen und Austausch bieten soll. Die KMUTNB, aufgrund ihrer Errichtung durch beide Regierungen auch als „Thai-German Technical School“ bekannt, und ihr Campus bieten in der Zeit vom 17.-20. Februar nicht nur Unternehmen, sondern auch Repräsentanten der angewandten technischen Wissenschaften eine hervorragende Gelegenheit zum Austausch mit internationalen und nationalen Partnern. Aus Deutschland werden u.a. Wissenschaftler der Universität Chemnitz und der Fraunhofer Gesellschaft vertreten sein.

Zeitgleich möchten wir die Gelegenheiten anbieten, neue Entwicklungen in der Region durch abgestimmte Fachgespräche mit u.a. dem Board of Investment of Thailand (BOI), dem Ministry of Commerce, der Administration des Eastern Economic Corridor zu führen. Gelegenheiten zu Gesprächen mit der AHK Bangkok und der Botschaft bestehen bei Interesse ebenso wie zu aktuell nützlichen Einrichtungen wie dem Gesundheitsministerium, der Tourismusbehörde TAT.

Selbstverständlich stehen gutes Essen, ein Besuch des wohl interessantesten Golf-Ressorts „Amata Spring Country Clubs („Thailand's World Class Private Club“) in Chonburi und die Gelegenheit zum Besuch der Royal Thai Foundations auf dem Programm, jede Menge interessante Gespräche und eine hochwertige Umgebung, die keine Fragen offen lässt.

Das Programm vor und nach der Konferenz ist auch individuell gestaltbar, eine verpflichtende Teilnahme an der Konferenz nicht zwingend notwendig aber empfehlenswert. Individuelle Wünsche greifen wir gerne auf.

Übrigens: Was Sport anbelangt, so sind wir sehr an Interessenbekundungen gerade aus diesem Bereich interessiert.

Interessenbekundungen und Rückfragen bitte an:

Office of the Honorary Trade Advisor of Thailand in Germany

c/o

GERMAN GLOBAL TRADE FORUM BERLIN
THE OFFICE OF THE DIRECTOR GENERAL
RA EBERHARD J. TREMPER
BURGGRAFENSTR. 3
10787 Berlin - Tel. 030-212486-0 - Fax. 030-2185432

www.thailandproject.de
email: berlin@germanglobaltrade.de
Internet: www.germanglobaltrade.de

English:

On the occasion of the international conference planned for February 2026 by Thailand's King Monkot's University of Technology North Bangkok (KMUTNB) and the request from participating scientists, we are considering organising a delegation trip to Thailand in February 2026, which will offer the opportunity to participate, but also to get to know each other and exchange ideas. KMUTNB, also known as the 'Thai-German Technical School' due to its establishment by both governments, and its campus will offer not only companies but also representatives of applied technical sciences an excellent opportunity to exchange ideas with international and national partners from 17 to 20 February. Scientists from Chemnitz University and the Fraunhofer Society, among others, will be represented from Germany.

At the same time, we would like to offer opportunities to discuss new developments in the region through coordinated technical talks with, among others, the Board of Investment of Thailand (BOI), the Ministry of Commerce, and the Administration of the Eastern Economic Corridor. Opportunities for talks with the AHK Bangkok and the Embassy are also available if interested, as well as with currently useful institutions such as the Ministry of Health and the Tourism Authority of Thailand (TAT).

Of course, the programme includes good food, a visit to the most interesting golf resort, Amata Spring Country Club (Thailand's World Class Private Club) in Chonburi, and the opportunity to visit the Royal Thai Foundations, lots of interesting discussions and a high-quality environment that leaves no questions unanswered.

The programme before and after the conference can also be tailored to individual needs. Participation in the conference is not mandatory but is recommended. We are happy to accommodate individual requests.

By the way: When it comes to sports, we are very interested in expressions of interest from this area in particular.

Please send expressions of interest and enquiries to:

Office of the Honorary Trade Advisor of Thailand in Germany

c/o

GERMAN GLOBAL TRADE FORUM BERLIN
THE OFFICE OF THE DIRECTOR GENERAL
RA EBERHARD J. TREMPER
BURGGRAFENSTR. 3
10787 Berlin - Tel. 030-212486-0 - Fax. 030-2185432

www.thailandproject.de
email: berlin@germanglobaltrade.de - Internet: www.germanglobaltrade.de